



**Mødedato:** 25. april 2023

**Mødested:** 1445-031

**Mødeemne:** Møde i SNUK-båndet

**Deltagere:** Jeppe Norskov Stokholm, Lisbeth Sonne Christensen, Mariann Holmslykke, Bente Mattsson, Jette Winther, Mette Buhl og Astrid Gad Knudsen

**Gæster:** Trine Eske Kvitzau (pkt. 4), Klaus Mors Kristensen (pkt. 3)

**Afbud:** Eva Kvistgaard Arent

## 1. Godkendelse af dagsorden

### 2. Ensartet praksis for håndtering af studienævnets arbejde, 10.00-10.35

*Oplægsserien omkring understøttelse, kvalitetssikring og afgørelsespraksis på det enkelte fakultet fortsætter. Bente præsenterer arbejdet på NAT-TECH, og Eva præsenterer på næstkommende møde.*

Bente præsenterede organiseringen af SNUK i Nat-Tech Uddannelse, herunder hvordan opgaverne er fordelt mellem teams, hvorefter der blev stillet spørgsmål til præsentationen.

Det aftales, at der i forbindelse med Eva præsentation på det kommende båndmøde, også tages en mere generel drøftelse af overvejelserne omkring erfaringsudvekslingen.

### 3. Status fra ESDH-gruppen, 10.35-11.00

*Klaus Mors Kristensen gæster båndet for at give en status på arbejdet for det forgangne år i ESDH-gruppen.*

Klaus præsenterede en status på det forgangne års arbejde i ESDH-gruppen. Det skriftlige materiale sendes til båndet, når det er opdateret med seneste ændringer.

Klaus fremhævede følgende punkter:

- Der er arbejdet på ændringer til blanketter på merit og forhåndsgodkendelse bla. med formål om at sikre fælles fodslag. Blanketterne har været forbi en UX'er og har fået over grafisk overhaling. Det er uklart, hvornår de ønskede ændringer bliver implementeret, men fornemmelsen er, at ændringerne er nærmere en implementering efter inddragelse af UX'eren.
- Der er blevet arbejdet på en blanket til godkendelse af praktikophold og projektorienterede forløb, men det er uvist, hvor i bunken hos AU IT opgaven er placeret.
- Der har i perioden sket opdatering af WZ, hvilket for ESDH-gruppen har været uproblematisk.
- Det er drøftet, om der er behov for en sagsgruppe for faktisk forvaltning, men en sådan vil være i strid med journalplanen, og ønsket er derfor lagt i graven. Det vil også give anledning til forvirring, hvis der er tydelighed i, at sager omkring faktisk forvaltning nu i konkrete tilfælde journaliseres, når det som udgangspunkt er sådan, at faktisk forvaltning ikke skal journaliseres.





- Der er enkelte uhensigtsmæssigheder ift. journaliseringen af sager fra MoveOn, som der arbejdes på.
- I regi af arbejdsgruppen om uddannelseskvalitet under SNUK-båndet er der erfaringsudvekslet omkring journalisering af kvalitetsprocesserne til gavn for det videre arbejde på fakulteterne.

ESDH-gruppen ser ind i flere kommende opgaver, hvor der bl.a. skal drøftes implementering af kassationsregler på uddannelsesområdet, samt integration af WZ-data fra den gamle journalperiode i Power-BI, da Power-BI på nuværende tidspunkt kun udstiller for den aktive journalperiode.

#### 4. Studerende i centrum, 11.00-11.30

*Trine Eske Kvitzau gæster båndet og fortæller om projektet Studerende i centrum.*

Trine fortalte om historikken og udviklingen for projektet, og understregede, at det har været et omfangsrigt og ressourcekrævende projekt, som blev lagt ned efter mapningen af fase 1 (studievalget). Siden har LGU besluttet, at de resterende tre faser (studiestarten, semestret og specialet) skal kortlægges, hvorfor projektet er startet op igen. Den tredje fase (semesteret) er dog blevet udvidet, så den nu indeholder 3 faser ("jeg går til undervisning", "jeg går til eksamen", "Spørgsmål/valg undervejs")

Det er tanken, at de spørgsmål, der kommer frem i projektet kan bruges ind i både den løbende administration af uddannelserne og i forbindelse med eventuel udvikling af brugerfladen for de studerende afledt af projektet.

Båndet takkede for status, og det aftales at Trines slides deles, ligesom Trine inviteres til en løbende orientering i båndet.

#### 5. Nyt fra LGU, 11.30-11.40

Jette fortæller om LGU's studietur til London.

Båndets opmærksomhed henledes på punkt 8 i referatet fra mødet afholdt d. 7. marts 2023.

#### 6. Nyt fra Uddannelsesstrategisk Sekretariat, 11.40-11.50

Mette orienterende om verserende emner, der senest er drøftet i det universitetsjuridiske netværk. Faktisk forvaltning og forståelsen heraf er blevet drøftet på tværs af universiteterne for at afklare og afhjælpe de udfordringer, der er arbejdet i Styrelsen på området. Ligeledes drøftes emnerne merit og orlov.

Mette gav herudover en status på forespørgslen vedr. sagsbehandlingstider, der er kommet fra Styrelsen og som tidligere er drøftet i båndet. Der rettes henvendelse til kontorchef, Bente Olsen, for en adressering af udfordringerne med at fremsøge de ønskede oplysninger – AU bakker op om håndteringen og besvarer derfor heller ikke henvendelsen.

Astrid orienterede om forskellige projekter, der vedrører studieordningsarbejdet. Særligt blev opmærksomheden henledt på forslaget om en ny studieordningsressource i kvalitetsuniverset, som behandles i Uddannelsesudvalget d. 3. maj. Forslaget skal ses i lyset af forberedelserne til IA 2.0 og den ønskede videreudvikling af kvalitetsuniverset, ligesom sitet skal kunne rumme resultaterne af med SIS arbejdspakken om studieordninger.



Herudover pågår der overvejelser om, hvordan samspillet mellem LGU og båndene kan understøttes mere optimalt. Båndet vil blive involveret i disse overvejelser, når arbejdet er mere fremskredent.

**7. Nyt fra fakulteterne, 11.50-11.55**

**8. Eventuelt, 11.55 -12.00**